
Protokół  Nr  5/2010
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 4 lutego 2010r.  

Obecni:

1. Tadeusz Groszek     -   Przewodnicząca Komisji
2. Robert  Szydlik       -   Zastępca Przewodniczącego 
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji 
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji
5. Tadeusz Sasin         -   Członek Komisji
6. Mirosław Szczotka  -  Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Paweł Marcin Bednarczyk -   Burmistrz Tłuszcza 
2. Katarzyna   Szydlik       -  mieszkanka
4. Katarzyna Rostek      -   kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  i  zaproponował 
następujący porządek:

1. Odczytanie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja na temat umów na: świadczenie usług weterynaryjnych,
    współpracę  z  „ Łącznikiem Mazowieckim” i obsługę prawną Urzędu Gminy 
     w Tłuszczu.
3. Zajęcie stanowiska przez Komisję w sprawie zapytań radnego Henryka 
    Wójcika.  
4. Omówienie materiałów na Sesję .
5. Wolne wnioski.



Ad1. Przewodniczący Komisji odczytał protokół z ostatniego posiedzenia 
Komisji. Protokół został przyjęty.

Ad2. Komisja zwróciła się do Burmistrza z zapytaniem, Kto będzie 
Skarbnikiem Gminy.

Burmistrz poinformował, że kandydat na Skarbnika Gminy został wyłoniony w 
trybie  postępowania konkursowego i jest to Pani Halina Kusak.
W związku z tym  na wniosek Burmistrza  Przewodniczący Rady  Miejskiej w 
Tłuszczu zwołał nadzwyczajną sesję na dzień 8 lutego 2011 roku.

Przewodniczący Komisji zapytał, czy będzie to osoba pomocna Burmistrzowi i 
czy uczestniczy w przygotowywaniu projektu budżetu na 2011 rok?

Burmistrz odpowiedział, że jest to osoba z dużym doświadczeniem zawodowym 
i będzie pomocna.
W dniu dzisiejszym odbędzie się spotkanie Burmistrza z Panią Elżbietą 
Żmijewską, która przygotowuje projekt budżetu ( zmiany) i kandydatką na 
Skarbnika Panią Haliną Kusak . W ciągu kilku dni  ten projekt budżetu zostanie 
przedstawiony Radzie .

Komisja zwróciła się do Burmistrza o udzielenie informacji na temat 3 umów 
zawartych przez Gminę na:
1. dzierżawę zabudowanej działki  i ½ budynku  w Tłuszczu przy ulicy Długiej z 
    przeznaczeniem na świadczenie usług weterynaryjnych,
2. współpracę w zakresie  zamieszczania przez Gminę w czasopiśmie „Łącznik 
    Mazowiecki” ogłoszeń, obwieszczeń uchwał Rady  Miejskiej i innych 
    tekstów ,
3. obsługę prawną Urzędu  Miejskiego w Tłuszczu.

Burmistrz poinformował, że oczywiście gospodarka gminy jest jawna i te 
umowy zostaną udostępnione, ale należy z wyprzedzeniem zwracać się z 
wnioskiem o przygotowanie takich dokumentów .
Jeśli chodzi o umowę  na dzierżawę terenu i części budynku z przeznaczeniem 
na świadczenie usług weterynaryjnych, to umowa została zawarta do 31 marca 
2011 r. Obecnie rozważamy różne możliwości wykorzystania tego budynku np. 
na sale dla 5-cio latków, ale lekarz weterynarii jest nam również potrzebny . 
Prawdopodobnie przedłużymy tę umowę.
Umowy z Łącznikiem Mazowieckim nie ma, ponieważ skończyła się z końcem 
2010 r. 
Wytworzyła się dyskusja.
Komisja uważa, że ta gazeta jest  mało popularna i należałoby  może rozważyć 
taką sytuacje, aby Urząd sam mógł coś wydawać .
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Burmistrz odpowiedział, że ta gazeta  na stałe wpisała się w klimat naszej 
Gminy i umowa prawdopodobnie będzie przedłużona.
Urząd nie będzie wydawał żadnej gazetki, ponieważ byłoby to źle postrzegane.

Ad3. Komisja powróciła do sprawy  poruszanej na poprzednim posiedzeniu 
Komisji przez Pana Henryka Wójcika  odnośnie  zawartej j ugody z firmą  DS. i 
wypłacenia kwoty 550 000 zł  i postanowiła zwrócić się do Burmistrza z 
następującym wnioskiem:

         Komisja Rewizyjna składa wniosek do Pan Burmistrza, aby Kancelaria 
         Prawna obsługująca Urząd Miejski w Tłuszczu sprawdziła i 
         zaopiniowała wszystkie dokumenty dotyczące wysypiska w Wólce 
         Kozłowskiej i zawartej ugody z firmą DS.
        Opinia Radcy Prawnego jest nam potrzebna do udzielenia odpowiedzi 
        Panu radnemu Henrykowi Wójcikowi na pytania  postawione na 
        posiedzeniu Komisji  Rewizyjnej w dniu 19 stycznia 2011 r. 

Ad.4. Pani Katarzyna Rostek, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Tłuszczu, przedstawiła i omówiła Program Aktywności  Lokalnej  dla Gminy 
Tłuszcz na 2011 r. „ Akademia Pełni Życia”,  który jest załącznikiem do 
uchwały przygotowanej na kolejną Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu.
Program będzie realizowany w ramach wniosku systemowego OPS w Tłuszczu 
„Wyzwólmy w sobie energie” i jest współfinansowany przez Unię Europejską w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego . Działania rozpoczną się od 
marca i potrwają  do listopada 2011 r. według  wcześniej ustalonego 
harmonogramu.   

Ad5. Komisja zapoznała się z następującymi pismami:

1. Mieszkanka  ul. Kazimierzów  w Postoliskach   w imieniu mieszkańców 
Brzezinowa, Waganki, Postolisk i Przykór, zwraca się o dalsze realizowanie 
budowy przystanku autobusowego przy drodze wojewódzkiej  nr 636 w 
Postoliskach, utwardzenie nawierzchni i oświetlenie przystanków.
Pismo wraz z odpowiedzią stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

2. Mieszkanka  ul. Kazimierzów w Postoliska zwraca się z prośbą o 
przywrócenie wjazdu do nieruchomości nr 204 w Postoliskach od strony drogi 
powiatowej  nr 4325W.
Pismo wraz z Postanowieniem przekazania przedmiotowego pisma do Zarządu 
Powiatu Wołomińskiego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.
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Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 14 lutego 2011 r 
godzina 14.00.

Na tym protokół zakończono.
                                                                           Przewodniczący Komisji 

                                                                                 Tadeusz Groszek 

*   Dokument utworzony przez: Bożena Brzozowska
*   Data utworzenia dokumentu: 15.02.2011r.
*   Data publikacji: 17.02.2011 14:44:44
*   Publikował: Tomasz Kujawa
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